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 פרוטוקול ועדת איכות הסביבה

 .22:22בשעה  2222 באוגוסט  22' בתאריך א'הישיבה נערכה במשרד המועצה המקומית עין קניה ביום 

 

 בישיבה השתתפו :

 הועדה .מר ואיל מוגרבי, ראש המועצה ויו"ר  .1

 , חבר הועדה.נאדיר חטיב מר  .2

 מר מחמד עמראן ,קב"ט המועצה . .3

 די חמד ,מנהל מחלקת חינוך .שרומר  .4

 מר דדי גופר ,מנהל יחידה סביבתית גולן .  .5

 מר רביע גאבר ,גזבר המועצה . .6

 מר סאמי אסעד ,מהנדס המועצה . .7

 הנידי בריק ,מנכ"ל המועצה . .8
 

 :נעדרו מהישיבה

 אין נעדרים 

 

 על סדר היום:

 נקיון שטחים פתוחים סביב עין קניה .-2

  

 בכפר ומסביב לכפר בכלל . ןהניקיוואיל :מברך את כולם על הישיבה ומען וקידום ענין 

 ב"עתן ,צריכים לטפל בעניין הפסולת בדחיפות ,צריך להכין ודדי: בישוב יש הרבה פסולת ,אין נקי

יו יש קול קורא מקרן שטחים פתוחים כדאי להגיש שלתחנת מעבר לפסולת יבשה ותכנון מפורט ,עכ

 בקשת תכנון ונתקדם .

 ואיל :אנחנו נאתר מקום לתחנת מעבור וצריכים עזרת מועצה אזורית גולן בעניין השטח.

 מפורטת לשטח זה יהיה שלב א' בהתקדמות העניין וכך נתן מענה לתושבים . תידדי: אם תהיה תוכנ

 סאמי: נסינו בעבר לאתר מקום ,משרד איכות הסביבה מחוז צפון לא אישר את המיקום .

 מחמד: לא אישרו את המקום כי לא רצו שנקים תחנת מעבר .

,התושבים עדין יזרקו  סאמי : השטח צריך להיות צמוד דופן לקו הכחול ,אם נעשה תחנת מעבר

 פסולת בכל המקומות .

 האכיפה ומפקחי סביבתיים. ןבעניי טעין קניה כפיילו חבקשתי מאשכול גליל מזרחי שניקואיל: 

דדי: העסקים חייבם מכולות ,יש עניין הפסולת העודפת ,האכיפה צריכה להיות דרך חוקי עזר 

 ,וצריכים לתת פתרונות לתושב .



 
 

 

 ף .ואיל :צריך פתרון דחו

בם אנשים מחוץ לכפר , זה מעמיס על ופסולת ראת המי שזורק מחמד :יש לנו בעיה שכל הזמן 

 ים את זה על חשבוננו.גהרשות ואנחנו סופ

 ולארגןדדי: להוציא מכתב למנהלת המחוז ולבקש סיוע באכיפה ,מציע להתקין מצלמות לאכיפה ,

 מקום שאנשים יזרקו בו את הפסולת .

 ודפת ואיך לשמור על היישוב נקי.עעלי העסקים לבדוק עניין הפסולת הואיל: לקבוע ישיבה עם ב

 מחמד: צריך לפנות את הפסולת בינתיים ולמצוא פתרון יחד עם כל הגורמים .

 

 

 סיכום: 

 . לתאם ישיבה עם צוות משרד איכות סביבה מחוז צפון יחד עם צוות אשכול גליל מזרחי 

 לאתר מקום לאיסוף הפסולת.  

 .הפעלת מערך ההסברה לתושבים בעניין נקיון 

 . הסברה לבעלי עסקים בעניין פסולת מועדפת 

 . לבדוק עניין מפקחי אשכול מזרחי 

 . לפנות את השטח מפסולת 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

  


